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Zápisnica z komisie cestovného ruchu a regionálnej politiky v Rožňave dňa 

13. septembra 2017 

 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny   

 

 

Program: 

 

1. Otvorenie 

2. Plnenie uznesení 

3. Rozpočet Mesta Rožňava vrátane rozpočtových a príspevkových organizácií – plnenie 

rozpočtu vrátane monitorovacej správy k 30.6.2017 – Ing. Klára Leskovjanská 

4. Zmena rozpočtu mesta pre rok 2017 - Ing. Klára Leskovjanská 

5. Výročná správa mesta a za konsolidovaný celok mesta Rožňava za rok 2016 – Ing. Klára 

Leskovjanská 

6. Štatút mesta Rožňava – návrh na zmeny a doplnenie – Mgr. Halyák 

7. Zámer založenia Oblastnej organizácie cestovného ruchu Gemer – Ing. Valentíková 

8. Rôzne 

9. Diskusia 

10. Záver 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Ing. Eva Valentíková       Roman Ocelník 

tajomník komisie       predseda komisie 
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k bodu č. 1 : OTVORENIE 

Predseda komisie prítomných privítal. Skonštatoval, že komisia je uznášaniaschopná aj napriek 

neúčasti člena Richarda Bachňáka., ktorý svoju účasť vopred ospravedlnil. Predseda komisie 

následne oboznámil prítomných s návrhom programu zasadnutia komisie a dal o ňom hlasovať. 

Program bol jednohlasne schválený. 

 

k bodu č. 2 : PLNENEIE UZNESENÍ 

Uznesenie 05/04/2017:  

Komisia sa bude zaoberať propagáciou mesta v zmysle Nájomnej zmluvy a zmluvy o poskytnutí 

služieb č. 265/2014 na svojom plánovanom zasadnutí v mesiaci september 2017.  

Plnenie uznesenia sa presúva na najbližšie zasadnutie komisie. 

Hlasovanie: 

Za: 4 

Proti: 0 

Zdržal sa:  

Uznesenie 01/09/2017:  

Pred každým nasledujúcim zasadnutím Komisie CR a RP zašle tajomník komisie všetkým jej 

členom Správu o činnosti TIC, ktorá je súčasťou každej faktúry, za služby v zmysle Nájomnej 

zmluvy a zmluvy o poskytnutí služieb č. 265/2014. Predložené faktúry budú za obdobie medzi 

jednotlivými zasadnutiami komisie.  

Uznesenie 02/09/2017:  

Tajomník komisie bude na každé ďalšie zasadnutie komisie predkladať všetky nesplnené 

uznesenia. 

 

k bodu č. 3 :   ROZPOČET MESTA ROŽŇAVA VRÁTANE ROZPOČTOVÝCH 

A PRÍSPEVKOVÝCH ORGANIZÁCIÍ – plnenie rozpočtu vrátane monitorovacej správy 

k 30.06. 2017 

 

Materiál prezentovala Ing. Klára Leskovjanská. Prítomných informovala o priaznivej situácii 

v plnení rozpočtu mesta. Plnenie príjmovej časti rozpočtu, je na úrovni 51,5% oproti 

rovnakému obdobiu predcádzajúceho roka. Z toho príjmy bežného rozpočtu sú splnené na 

51,2% (oproti rovnakému obdobiu predchádzajúceho roku menej o 2,6 %), kapitálového na 

33,3% (oproti rovnakému obdobiu predchádzajúceho roku viac o 15 %) a príjmové finančné 

operácie sú splnené na 59,5 % (oproti rovnakému obdobiu predchádzajúceho roku menej o 42 

%). V diskusii k tomuto bodu nevyplynuli žiadne pripomienky. 

Uznesenie 03/09/2017:  

Komisia CR a RP predkladaný materiál berie na vedomie. 

  

Hlasovanie: 

Za: 4 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 
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k bodu č. 4 : ZMENA ROZPOČTU MESTA PRE ROK 2017 

 

Ing. Leskovjanská informovala o návrhu na 3. zmenu rozpočtu, ktorá vychádza z plnenia k 

30.6.2017. Návrh rozpočtu je vyrovnaný.  

Uznesenie 04/09/2017:  

Komisia CR a RP odporúča Mestskému zastupiteľstvu v Rožňave schváliť zmenu rozpočtu 

mesta podľa predloženého návrhu.  

 

Hlasovanie: 

Za: 3 

Proti: 0  

Zdržal sa: 1 (Ocelník) 

 

k bodu č. 5 : VÝROČNÁ SPRÁVA MESTA ROŽŇAVA ZA ROK 2016 

 

Materiál do komisie predstavila Ing. Klára  Leskovjanská. Prítomných členov informovala, že 

výročná správa mesta je vypracovaná v zmysle § 20 a § 22 b zákona č. 431/2002 Z.z. o 

účtovníctve v z.n.p. V diskusii k tomuto bodu nevyplynuli žiadne pripomienky ani otázky. 

Uznesenie 05/09/2017:  

Komisia CR a RP odporúča MZ Výročnú správu mesta za rok 2016 schváliť. 

 

Hlasovanie: 

Za: 4 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

 

k bodu č. 6 : ŠTATÚT MESTA ROŽŇAVA – NÁVRH NA ZMENY A DOPLNENIE 

 

Materiál do komisie predstavil Mgr. Halyák. Na základe výstupov zo stretnutí pracovnej 

skupiny k vyhláseniu Roka Kálmána Tichyho je navrhnuté doplnenie Štatútu mesta Rožňava 

tak, aby bolo možné udeliť čestné občianstvo mesta Rožňava aj po smrti pocteného – in 

memoriam. Ďalej je navrhnuté vypustiť ustanovenie o identifikačnej karte o udelení Ceny mesta 

Rožňava, pretože táto sa nevydáva a mestský úrad má iný systém evidencie udelených Cien 

mesta Rožňava. Najvyššie mestské ocenenia sa spravidla udeľujú v rámci „Dní mesta 

Rožňava.“ Tento rok sa mali ocenenia odovzdávať 16. septembra. Z dôvodu zachovania 

spomienky na prvú písomnú zmienku o meste Rožňava (3. 2. 1291) je navrhnuté, aby sa 

najvyššie mestské ocenenia odovzdávali každoročne 3. februára  na slávnostnom zasadnutí 

mestského zastupiteľstva. Taktiež je navrhnuté spresnenie ustanovenia § 41. Z diskusie 

k tomuto bodu nevyplynuli žiadne pripomienky ani otázky. 

Uznesenie 06/09/2017:  

Komisia CR a RP odporúča MZ schváliť návrh na zmenu a doplnenie štatútu podľa 

predloženého znenia .  
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Hlasovanie: 

Za: 3 

Proti: 0 

Zdržal sa: 1 (Ocelník) 

 

k bodu č. 7 : ZÁMER ZALOŽENIA OBLASTNEJ ORGANIZÁCIE CESTOVNÉHO 

RUCHU GEMER 

 

Materiál do komisie predstavila Ing. Valentíková. Iniciatíva založiť OOCR na území Gemera 

vyplynula aj zo skutočnosti, že OOCR založená len na území okresu Rožňava resp. okresu 

Revúca by nesplnila podmienky pre získanie štátnej dotácie. Zámer založenia OOCR na území 

Gemera bol konzultovaný aj s inými odborníkmi v oblasti CR, ktorí s ním vyjadrili súhlas. Naše 

mesto dostalo ponuku stať sa zakladajúcim členom navrhovanej OOCR Gemer.  

V diskusii k materiálu sa vyjadrila pani Vjesztová, ktorá iniciatívu založenia OOCR podporuje. 

Rovnako sa vyjadril pán Kemeny, ktorý dlhodobo eviduje snahu mesta vytvoriť OOCR, 

niekoľko rôznych pokusov o spojenia sa s inými samosprávami za účelom dosiahnutia 50 000-

ovej hranice ročných prenocovaní dopadli neúspešne. A preto takúto možnosť naozaj víta. 

Pán Motyka sa cestovnému ruchu venuje dlhodobo a s návrhom vytvorenia OOCR, ktorá 

presahuje hranice okresu ba aj samosprávneho kraja nesúhlasí. Nie je mu jasné pod ktorú 

KOCR by OOCR patrila. Zastáva názor, že väčšie výhody by mesto malo keby si vytvorilo 

vlastnú OOCR (spolu s partnermi územne bližšími ako sú mestá a obce zo stredoslovenského 

kraja ako je to v tomto prípade (Revúca, Tornaľa, Číž...). 

Prítomný pán primátor mesta informoval, že mesto v minulosti vyskúšalo niekoľko modelov 

spojení za účelom vytvorenia OOCR (Štós, Moldava nad Bodvou...) no žiaden z nich nebol 

schopný splniť podmienky zákona na jej vytvorenie. V roku 2016 malo mesto cca 20 500 

prenocovaní, čo je v porovnaní s minimálne 50 000-covou hranicou zákona veľmi odlišné. 

Akčný plán rozvoja okresu Rožňava ráta s podporou rozvoja cestovného ruchu v našom okrese 

a celý zámer vytvorenia OOCR Gemer vznikol práve na základe podpory z akčných plánov. 

Všetky z okresov územia Gemera (Rožňava, Revúca, Rimavská Sobota) sú najmenej rozvinuté 

okresy a žiaden z týchto okresov nie je schopný vytvoriť samostatnú OOCR. Oni potrebujú nás 

a rovnako my potrebujeme ich.  Na založenie spoločnej OOCR dohliada aj členka expertného 

tímu pre najmenej rozvinuté okresy, ktorá má bohaté skúsenosti v cestovnom ruchu – zakladala 

klaster Liptov, OOCR Visit Košice...., čo pravdepodobnosť úspešného fungovania OOCR 

zvyšuje. Primátor mesta poprosil členov komisie o vyjadrenie podporného stanoviska, pretože 

zastáva názor, že mestu to pomôže dať o sebe vedieť.  

Pán Motyka následne vyslovil podporu založenia OOCR Gemer za podmienky, že OOCR bude 

patriť pod Košický samosprávny kraj teda pod KOCR Košice region turizmus.  

Uznesenie 07/09/2017:  

Komisia CR a RP odporúča, aby MZ súhlasilo s tým, aby mesto Rožňava bolo jedným zo 

zakladajúcich členov OOCR Gemer – OOCR Gemer bude zaradená pod KOCR Košice region 

turizmus. 
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Hlasovanie: 

Za: 4 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

 

k bodu č. 8: ROZNE 

 

Pán primátor informoval o plánovanom zasadnutí zakladajúcich členov OOCR Gemer, ktoré sa 

má konať 26. septembra 2017 v Tornali. Je možné predpokladať, že na tomto stretnutí sa 

vypracuje finančný model OOCR ako aj jej personálne riadenie. Vyzval členov komisie 

na účasť na tomto stretnutí, kde budú mať možnosť objasniť si prípadné otázky ohľadom 

fungovania OOCR. 

ZÁVER 

Na záver bola predsedom komisie otvorená diskusia. Do diskusie sa zapojila p. Štítnicka, ktorá 

podotkla, že v meste Rožňava ako aj v okrese Rožňava chýbajú programové ponuky pre 

turistov. Za nevyhnutné pokladá zefektívnenie spolupráce všetkých aktérov cestovného ruchu.  

Predseda komisie následne poďakoval prítomným členom za účasť a zasadnutie komisie 

ukončil.  

 

 

Roman Ocelník 

predseda komisie 


